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(Art. 33, Reglement van Orde)  
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              Aan de voorzitter van  

de raad van de gemeente Hulst 

 

Datum 7-7-20202 

 

Indiener(s) HulstPLUS  

    

Onderwerp:  

Tijdelijk autovrij maken Grote Markt 

 

Portefeuillehouder: 

 

Vraag: 

Is het college van B en W bereid om de Grote Markt vanaf 1 juni 2020 tijdelijk autovrij te maken ten 

behoeve van de ulster horeca-ondernemers? 

 

Aanleiding voor de vraag: 

Het Kabinet heeft in verband met het coronacrisis besloten om weer langzaam uit de lock-down te 

komen door maatregelen te versoepelen.  

Zo mogen horeca-ondernemers per 1 juni hun terrassen weer openen. Wel met de restrictie dat er 

1,5 meter afstand moet zijn tussen de tafeltjes. 

Dit betekent in de praktijk dat er op de huidige terrassen rondom de Grote Markt in Hulst slechts 

weinig mensen kunnen worden toegelaten.  

Wij horen dan ook van horeca-ondernemers dat zij nog niet weten of het rendabel is om hun 

bedrijven (terrassen) met inachtneming van deze beperkingen te openen. 

De horeca-ondernemers hebben de afgelopen periode veel inkomsten moeten missen. Om hen een 

goede nieuwe start te bieden stellen wij voor om vanaf 1 juni de Grote Markt tijdelijk autovrij te 

maken ten behoeve van de horeca. Op de vrijgekomen ruimte zouden dan terrassen kunnen worden 

gerealiseerd door de verschillende ondernemers. Op deze wijze is het voor hen dan ook weer 

rendabel om hun bedrijf weer te openen.  

We stellen voor de Grote Markt autovrij te maken tot alle beperkende maatregelen voor de horeca 

opgeheven worden. Wellicht dat dit initiatief zo goed bevalt dat we de Grote Markt permanent 

autovrij kunnen maken. Dat is een wens die leeft bij veel Hulstenaren. 

 

 

Indiener(s), 

Eugene Verstraeten, Jos van Eck (HulstPLUS) 

  

 

 


